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Το Συμβούλιο του ΤΕΙ και οι φορείς του 

καταδικάζουν τα έκτροπα



Μ α ς είπαν...

Αγαπητοί Φίλοι,

Ειλικρινά με ικανοποίηση έλαβα και το τελευταίο 
τεύχος της περιοδικής μας έκδοσης των «ΤΕΧΝΟ
ΛΟΓΙΚΩΝ ΧΡΟΝΙΚΩΝ». Πιστεύω πως, λίγα είναι 
τα έντυπα που πέτυχαν μέσα σε τόσο σύντομο 
διάστημα να μετατραπούν από ένα φυλλάδιο ισχνής 
ενημέρωσης σε ένα πραγματικά αξιόλογο έντυπο 

περιοδικής ενημέρωσης και πλούσιας ύλης. Βέβαια, 
δεν μπορεί να αγνοήσει κανένας πως η όλη αυτή 
προσπάθεια ευοδόθηκε και με τη βούληση της νέας 

διοίκησης του ΤΕΙ, όπως φαίνεται να προχωρούν και 
όλες οι άλλες πρωτοβουλίες για την επίλυση τόσων 
προβλημάτων που είχαν συσσωρευθεί τα τελευταία 

χρόνια (οικιστικό, με προβλέψεις για υλοποίηση 
άμεση, νοικοκύρεμα της διοικητικής υποδομής και 
των δύσκολων οικονομικών συγκυριών, αύξηση των 

μέτρων ασφάλειας για τη διαφύλαξη της περιουσίας 
του Ιδρύματος και άλλα, τα οποία δεν αναφέρω 
από φόβο κακόβουλων σχολίων). Δεν μπορώ όμως 

να μην σταθώ σε δυο πρόσθετα σημεία. Η νέα 
Διοίκηση επανέφερε το ήθος στις σχέσεις, τιμώντας 
και καλώντας ως ενεργά μέλη όσους υπηρέτησαν το 

Ίδρυμα, και κάτι ακόμα βασικότερο, ότι βγήκε προς 
τα έξω με θέσεις προσωπικές του ΤΕΙ Αθήνας, σ’ όλες 
τις συσκέψεις και επίσημες συζητήσεις , αλλά και με 

αρθρογραφία στον ημερήσιο τύπο για το θεσμό των 
ΤΕΙ, κάτι που και προσωπικά όπως ξέρετε ενισχύω, 
παρά το ότι οι ασχολίες μου και από τη θέση του 

Ομότιμου είναι πολλές και ο χρόνος λίγος. 
Παρακαλώ τους αντιφρονούντες ή τους φιλοδο- 
ξούντες να μην με παρεξηγήσουν, μια και πέραν της 

αμοιβαιότητας της αγάπης μου για το θεσμό και το 
χώρο, που πάσχισα για χρόνια και κάτω από αντίξοες 
συνθήκες, δεν διεκδικώ τίποτα. Είμαι όμως υποχρε
ωμένος να υποσημειώσω πως, ο θεσμός δεν έπαψε 
να βρίσκεται σε κρίσιμο σημείο και δεν θα πάψει για

Αθήνα, 2 Ιανουαρίου 2007

τα άμεσα προσεχή χρόνια και αν μπορεί να στηρί
ζεται κάπου, τότε το πρώτιστο είναι η ομοψυχία 
των ανθρώπων του και βασικώτερα του εκπαιδευ
τικού του προσωπικού. Βρείτε και μεθοδεύσετε τη 

σωστή επικοινωνία Διοίκησης και διοικουμένων, 
ξεπεράστε τις όποιες διαφορές, αλλά και τις μεταξύ 
σας. Εκτελέστε με συνέπεια τις υποχρεώσεις σας 

και συστρατευθείτε όλοι μαζί στη κοινή προσπάθεια 
ανάπτυξης παρά πέρα του θεσμού. Το περιοδικό είναι 
ένα πρώτο βήμα. Παρουσιάστε θέσεις και απόψεις, 
διαφωνούντες ή συμφωνούντες και ενισχύστε κι άλλο 
την προσπάθεια προβολής μας, μια και αν καταμε
τρήσει κανένας όσους συνεργαζόμαστε μέχρι σήμερα 

είμαστε πολύ λίγοι σε σχέση με τον συνολικό μας 
αριθμό, Αρθρογραφείστε και προς τα έξω, περάστε 
τις θέσεις σας και στους Σπουδαστές, για να πάψει η 

κακόβουλη παρέμβαση θέσεων άλλων κέντρων, που 
ωστόσο μπορούν να βοηθήσουν με τον έλεγχό σας. 
Η θέση μου, η ηλικία μου καί η πορεία μου δικαι
ολογούν νομίζω τις προτροπές μου. 'Αλλωστε θα 
πρέπει να γνωρίζουν ιδιαίτερα οι νεώτεροι πως αν ο 
θεσμός έφτασε εδώ σήμερα, κατορθώθηκε μέσα από 

μια μυθιστορηματική πορεία με εφόδια την πίστη 
μας στη θέση του, την αγάπη και τον αλληλοσεβασμό 
μας.
Ο καινούριος χρόνος σας εύχομαι όλους να είναι 
καλός σε όλους και να βοηθήσει να προωθηθούν κι 
άλλο οι θέσεις μας, για το καλό της Παιδείας, της 

ελληνικής Κοινωνίας και των Νέων μας ιδιαίτερα.

Με εκτίμηση 
Δρ Κων/ντίνος Τσόχας

Ομότ. Καθηγητής ΤΕΙ Αθήνας 

Τ. Πρόεδρος ΤΕΙ Αθήνας
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Κοζάνη, 13-12-2006
Η συμβολή της κτιριολογικής υποδομής 
στην ποιότητα των σπουδών

Από την ίδρυση της τεχνολογικής εκπαίδευσης 
μέχρι σήμερα τα θεσμικά θέματα και κυρίως αυτά 
που έχουν σχέση με την ακαδημαϊκή - επιστημονική 

υπόσταση των ΑΤΕΙ και την κοινωνική καταξίωση 
των ιδρυμάτων απασχόλησαν σχεδόν αποκλειστικά 
την πολιτεία, την κοινωνία και την ακαδημαϊκή 

κοινότητα.
Παρά τις θεαματικές βελτιώσεις που έχουν προκύψει 
και το ευνοϊκό κλίμα που επικρατεί στο χώρο της 

Ευρωπαϊκής Ένωσης υπάρχουν ακόμη μερικά 
προβλήματα που πρέπει να λυθούν έτσι ώστε ο τεχνο
λογικός τομέας να καταστεί απόλυτα ισότιμος με 
τον πανεπιστημιακό στο χώρο της ανώτατης εκπαί
δευσης.
Η εκτεταμένη συζήτηση που γίνεται με βάση την 

αναθεώρηση του συντάγματος και ειδικότερα το 
άρθρο 16 μοιραία παραπέμπει σε συνειρμούς και 
σκέψεις σχετικά με τη πορεία των ιδρυμάτων. Αυτό 

έχει σαν αποτέλεσμα να διαλανθάνουν της δέουσας 
προσοχής άλλοι παράγοντες που παίζουν σπουδαι
ότατο ρόλο στην ποιότητα της παρεχόμενης εκπαί
δευσης μεταξύ των οποίων συγκαταλέγεται και η 
κτιριολογική υποδομή των ιδρυμάτων. 
Εντυπωσιασμένος από το κτιριολογικό πρόγραμμα 

του ΑΤΕΙ Αθήνας που δημοσιεύεται στην 8η τριμη
νιαία έκδοση (Μάιος - Ιούνιος - Ιούλιος 2006) των 
Τεχνολογικών Χρονικών οδηγήθηκα στην κατάθεση 

αυτών των απλών σκέψεων.
Το πρόγραμμα αυτό σε συνδυασμό με τις επιδιορ
θώσεις - επεμβάσεις που έγιναν στα κτήρια του 

ΑΤΕΙ Αθήνας με αστραπιαία ταχύτητα μετά τον 
καταστρεπτικό σεισμό του 1999 αποτελούν φωτεινό 
δρομοδείκτη και για τα υπόλοιπα ιδρύματα. Το ότι το 

ΑΤΕΙ Αθήνας με το τεράστιο πληθυσμιακό μέγεθος 
και την στενότητα του χώρου αποτελεί πρότυπο και 
αποσπά κολακευτικά σχόλια οφείλεται και στην 

ιδιαίτερη φροντίδα για βελτίωση και συντήρηση των 
κτιριακών εγκαταστάσεων.
Καταληκτικά, θα μπορούσε να εκφραστεί η ευχή 

να αποτελέσει παράδειγμα για άλλα ιδρύματα και 
άλλους φορείς αυτή η προσπάθεια του ΑΤΕΙ-Α

και να ανταποκριθεί η πολιτεία στην απαραίτητη 
απαιτούμενη χρηματοδότηση για την υλοποίηση του 

προγράμματος.

Κώστας Δελίδης, Καθηγητής ΤΕΙ 
τ. Ειδικός Γραμματέας Α.Τ.Ε.- ΥΠΕΠΘ

Αθήνα, 14-5-2007
Ευχαριστίες για δημιουργική συνεργασία

Αγαπητοί συνάδελφοι,

Όπως ήδη γνωρίζετε ολοκληρώθηκαν με επιτυχία 
τα δύο διεθνή διμερή ερευνητικά προγράμματα στο 
χώρο της Δορυφορικής Χαρτογραφίας (Ελλάδα 

- Κίνα, 2000-2006), στα οποία συμμετείχε το ΤΕΙ 
Αθηνών μέσω της ερευνητικής ομάδας SOCRATES 
(Society for Organizations, Cartography, Remote 

sensing and Applications using Technology on Earth 
and Space) του Τμήματος Τοπογραφίας της ΣΤΕΦ 
και το Εθνικό Κέντρο Χαρτογραφίας και Τηλεπισκό
πησης της Κίνας.
Με αυτή την ευκαιρία θα ήθελα να ευχαριστήσω 
όλους όσους βοήθησαν, πίστεψαν και ενίσχυσαν 

αυτή την προσπάθεια και ιδιαίτερα - τους συνερ
γάτες ερευνητές (Καραθανάσης, Σαντιμπαντακης, 
Σταθάκης, Στρατάκης Κυριακοπούλου, Καραπά- 
τσιου, Κασώλη), τους συναδέλφους μέλη της ομάδας 
(Γεωργιάδη, Παγούνη, Πέτσα), τη διοίκηση του 
Ιδρύματος (και ειδικώτερα τον Πρόεδρο Δ. Νίνο και 
τον Αντιπρόεδρο Μ. Μπρατάκο, υπεύθυνο Έρευνας), 
καθώς και τις κ. Αγγελοπούλου και Σκρέκου (στη 
Μήλου) για την ευγένειά τους, τον επαγγελματισμό 

και την βοήθειά τους στην οικονομική διαχείρηση 
των έργων, αλλά και τους φοιτητές μου που συμμε
τείχαν στα έργα. Μια προσπάθεια που συλλογικά 

οδήγησε σ’ αυτήν την πολύπλευρη επιτυχία, που 
θέλω να πιστεύω ότι συμβάλλει στους στόχους του 
Τμήματος Τοπογραφίας αλλά και του Ιδρύματος 

γενικότερα, αντανακλώντας την θέληση αλλά και τις 
δυνατότητες της ακαδημαϊκής κοινότητας του ΤΕΙ 
Αθήνας.

Δήμος Πανταζής,
αναπληρωτής καθηγητής
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Βόλος, 22-05-2007

ΠΡος
Τον Πρόεδρο και τη Διοικούσα Επιτροπή του ΤΕΙ-Α

Θα ήθελα να σας ευχαριστήσω θερμά για την 
αποστολή του βιβλίου που αναφέρεται στον απολο
γισμό των ετών 2005 - 2006 του Τεχνολογικού 

Εκπαιδευτικού Ιδρύματος Αθήνας.
Σας διαβεβαιώ ότι το όραμα για την αναβάθμιση της 
παιδείας στον τόπο μας είναι κοινό, το οποίο όμως 

για να πάρει «σάρκα και οστά» χρειάζεται να συμμε
τέχουμε όλοι μας. Με τη συμμετοχή μας θα εξασφα
λίσουμε ένα εκπαιδευτικό πρόγραμμα στο οποίο, αφ’ 
ενός μεν θα έχουν πρόσβαση όλοι οι πολίτες, αφ’ 
ετέρου δε θα εξυπηρετεί και θα καλύπτει τις ανάγκες 
όλης της κοινωνίας. Εύχομαι από καρδιάς καλή 

επιτυχία στην επίτευξη των στόχων που έχετε θέσει. 
Με τιμή

Ροδούλα Αθ. Ζήση
Βουλευτής Ν. Μαγνησίας

Βουλή των Ελλήνων 
Θεσσαλονίκη, 21 Μαΐου 2007

Προς
Πρόεδρο ΤΕΙ Αθηνών Κο Δημήτρη Νίνο 

Αξιότιμε κύριε Πρόεδρε,
με ιδιαίτερη χαρά έλαβα την έκδοση του ΤΕΙ Αθηνών 
σχετικά με τον απολογισμό του ακαδημαϊκού έτους 

2005-2006.
Η σημασία και ο ρόλος του ΤΕΙ Αθηνών δεν χρειά
ζονται ιδιαίτερες συστάσεις, καθώς το έργο του 

διαφαίνεται τόσο εντός της κοινότητας του Τεχνο
λογικού Ιδρύματος όσο και εκτός αυτής. Ευχαριστώ 
πολύ για την ενημέρωση, εύχομαι καλή συνέχεια στο 

έργο σας και ελπίζω να μας δοθεί σύντομα η ευκαιρία 
να τα πούμε από κοντά.
Με φιλικούς χαιρετισμούς

Θεόδωρος Καράογλου
Βουλευτής Β' Θεσ/νίκης - Νέα Δημοκρατία 

Β' Περιφ. Θεσσαλονίκης

ter α λ·χ£Πκ;κοπη φθηνόν 
lawrrepoN γρλφ61ον 

α π μ  «waoeeHC 21
105 56 ΑΘ Η Ν Α
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ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ

Αθήνα, 31 Μαΐου 2007

Κύριο 
Δημήτρη Νίνο, 

Πρόεδρο ΤΕΙ Αθήνας

Αγαπητέ Πρόεδρε,
Έλαβα την επιστολή σου και τον απολογισμό 2005
2006 του ΤΕΙ Αθήνας.
Ο Απολογισμός αυτός αποτελεί την απόδειξη ότι 
στο ΤΕΙ Αθήνας γίνεται ένα σημαντικό έργο στα 
πλαίσια της αναβάθμισης, τόσο του εκπαιδευτικού, 
όσο και του ερευνητικού ρόλου του ΤΕΙ. Δεν υπάρχει 
αμφιβολία ότι η συλλογική προσπάθεια του ανθρώ
πινου δυναμικού και προσωπικά η δική σας, έφεραν 
τα αποτελέσματα που καταγράφονται στον απολο
γισμό του ΤΕΙ.
Αξίζουν συγχαρητήρια σε όλους σας και εύχομαι 
η προσπάθεια αυτή να συνεχιστεί κα τα επόμενα 

χρόνια, με τα ίδια ελπιδοφόρα αποτελέσματα.

Φιλικά,

Βάσω Παπανδρέου

Βουλευτής Β' Αθήνας - ΠΑΣΟΚ

ε π ι σ τ ο λ έ ς  σ τ α
τ ε χ ν ο λ ο γ ι κ ά

χ ρ ο ν ι κ ά

Το Συμβούλιο του ΤΕΙ και οι φορείς του 

καταδικάζουν τα έκτροπα

Το Συμβούλιο του ΤΕΙ Αθήνας κατά την αρ. 17/23- 
05-2007 συνεδρίασή του εξέδωσε την ακόλουθη 

ανακοίνωση:
Σήμερα Τετάρτη 23-5-07 συνήλθε το Συμβούλιο 
ΤΕΙ-Αθήνας παρουσία των εκπροσώπων του 

μόνιμου & έκτακτου Εκπαιδευτικού Προσωπικού 
των Διοικητικών Υπαλλήλων, του Ε.Τ.Π. και των 
Σπουδαστών και συζήτησε το θέμα που δημιουρ- 
γείται κατ' επανάληψη από μία ολιγομελή ομάδα 
σπουδαστών οι οποίοι προκαλούν συνεχείς 
φθορές στο Ίδρυμα, τόσο με την καταστροφή 

μηχανημάτων αυτόματης ανάληψης χρημάτων, 
όσο και με τη ρύπανση με χρώματα των χώρων 
του ΤΕΙ (εσωτερικών & περιβάλλοντος).
Η τακτική αυτή δημιουργεί συνεχή προβλήματα 
δυσλειτουργίας του Ιδρύματος και συνεπάγεται 
απώλεια χρόνου και χρημάτων, για την αποκατά
σταση των ζημιών.
Στο Συμβούλιο τονίστηκε ότι επειδή ουδέποτε, 
οποιοσδήποτε Ακαδημαϊκός φορέας, Σπουδα
στική Παράταξη ή ομάδα ατόμων στερήθηκε, 
εντός του ΤΕΙ, του αναφαίρετου δικαιώματός 
του να εκφράζει την άποψή του επώνυμα και 
υπεύθυνα, ενέργειες όπως οι προαναφερ- 
θείσες θεωρούνται ομόφωνα απορριπτέες, διότι 
εκφυλίζουν και υπονομεύουν δημοκρατικούς 

θεσμούς και κατακτήσεις όπως η αυτοδιοίκηση 
των Ακαδημαϊκών Ιδρυμάτων και το Ακαδημαϊκό 
Άσυλο.
Ομόφωνα Συμβούλιο ΤΕΙ-Α και φορείς καταδι
κάζουν απερίφραστα όλες αυτές τις ενέργειες 
ομάδας σπουδαστών (!) και δηλώνουν, ότι αν 

το φαινόμενο αυτό συνεχιστεί θα προχωρήσουν 
σε συγκεκριμένες ενέργειες υπεράσπισης της 
ομαλής λειτουργίας του Ιδρύματος, με πρώτο 

βήμα την πλατιά δημοσιοποίηση τις κατάστασης 

αυτής σε πανελλήνιο επίπεδο. 0
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